
Bestyrelsen for Børnehuset Ådalen og Ådalsskolen 

Bestyrelsesarbejdsdag onsdag d. 11.11.2020 kl. 19-20.30 

Deltagere: Jesper Kaasen Skovdal, Bjarke Jensen, Louise Laustsen, Lene Holme Møller-Madsen, Hanne Holstein 
Ipsen, Trine Bank Hansen, Jakob Hansen, René Hedegaard Nielsen, Anne-Mette Schou Hansen (medarb.), 
Andreas Tharben Hansen (medarb.), Heidi Risager Sørensen (medarb.), Simon (elevrep.), Viktor (elevrep), 
Carsten Bonde Bräuner, Morten Borup 
Afbud: Lene, Anne-Mette, Carsten (Jette deltager i stedet), Jesper 

Mødested: online via Google Meet: https://meet.google.com/bds-xgnj-ukt 

Dagsorden 
Ordstyrer:  

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 
og valg af ordstyrer 

Til stede på Meet: Morten, Heidi, Trine, Andreas, Hanne 
Rene, Louise, og Jette (vikar for Carsten og referent). 
 
Dagsordenen godkendt, med få justeringer i tidsplanen. 

B 19.00 

Pkt. 2 Siden sidst fra børnehuset 
og skolen 
 
Sendes ud på skrift inden 
mødet 

Morten gennemgår det udsendte materiale og uddyber.  
Følgende bemærkninger:  
Der var digitalt dialogmøde i går og der blev bl.a. drøftet 
hvordan pengene fra Budgetforliget skal udmøntes. Der er 
ikke noget på plads om dette endnu. Skolelederne 
involveres i processen før beslutningen tages af politikkerne. 
Budgettet for ejendomsservice har haft en svær start med 
underskud. Det ser tilsyneladende mere rimeligt ud 
fremadrettet – men der blev efterlyst en 
vedligeholdelsesplan.  
Der er ikke planer om at ændre i tildelingsmodellen. 

O 19.05 

Pkt. 3 Nyt fra elevrådet Ingen elever tilstede O 19.20 

Pkt. 4 Princip for 
forældresamarbejde 
 
Det vedhæftede udkast 
ønskes drøftet og om muligt 
vedtaget. Se bilag. 

Ang aula: 
Der skal laves en vejledning, hvor vi bliver mere konkrete. 
Det er ikke uproblematisk at anvende billeddokumentation 
på Aula – derfor skal der undersøges om Syddjurs 
kommune har retningslinjer eller en politik for området. 
Morten undersøger dette. 
Hanne laver forslag til et skriv som medtages i princippet. 
Princippet er vedtaget 

D
/
B 

19.30 

Pkt. 5 Nyt navn til den fælles 
organisation? 
 
Ledelsen stiller forslag om at 
navnet for børnehuset og 
skolen fremover ændres til 
”Ådalens Skole og Børnehus”. 
 

Der indstilles til FI-udvalget, at vi skifter navn til: Ådalens 
Børnehus og Skole. (FI skal godkende for, at det kan 
gennemføres). 
Liv i Ådalen nævnes i ansøgningen.  
 
Der arbejdes videre med logo ifm. med det visuelle udtryk på 
vores vision om leg, læring og livsduelighed. 

D
/
B 

20.00 

Pkt. 6 Kost og måltidspolitik 
 
Oplæg til punkt, der drøftes 
lørdag d. 14.11. 
 
Mad- og måltidspolitik fra 
Syddjurs Kommune er vedlagt 
som bilag. 

Dette pkt. skal fortsætte på lørdagens møde. Hav gerne læst 
kommunens kostpolitik inden. 
Nye medlemmer af bestyrelsen får et sammenskriv af det 
arbejde som er gået forud – herunder også de debatter som 
tidligere, har været i bestyrelsen. Morten laver et samskriv af 
dette.  
Det ville være et ønske, at vi lørdag starter med en kort 
fælles opsummering. 

O 20.10 

Pkt. 7 Indkomne sager til 
bestyrelsen 

Ang. elevernes mobiltelefoner – hvordan går det? Lærerne 
taler lige nu med eleverne om tiltaget. Der er pt ikke noget 
tidsperspektiv – men det forventes der at komme inden jul, 
hvor ordningen også evalueres. Ud fra lærernes synspunkt 
har det overvejende været positivt. 
 
Der har været forvirring i forhold til den måde der er 
kommunikeret til forældrene i forbindelse med covid 19. der 

O 20.20 



Bestyrelsen for Børnehuset Ådalen og Ådalsskolen 

efterlyses mere tydelighed og ensartethed i udmeldingerne – 
gerne at de kun kommer fra et sted, fx ledelsen. 
 
 

Pkt. 8 Punkter til kommende 
møder 

På lørdag skal vi snakke kostpolitik og Liv i Ådalen. Der er 
forslag om at varierer mødet ved at lave mindre grupper 
indimellem, samt at indlægge pauser. 

B 20.25 

Pkt. 9 Evt. -  20.30 

O: orientering 
D: drøftelse 
B: beslutning 

 

 


